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1. Rektörlük ile İlişkiler 

Yönetim kurulu başkanı ve genel sekreteri rektör ataması ardından ODTÜ Bileşenleri ve 
ODTÜ Mezunları Konseyi ile yapılan görüşmeleri aktardılar. ODTÜ MD’nin tercihinin 
rektörle görüşmenin bileşenler olarak yapılması olduğu ancak Konsey üyesi derneklerin 
bir bölümünün bu görüşmenin sadece mezunlar tarafından yapılmasını istediği aktarıldı. 
Bileşenlerden net bir geri bildirim alınamadığı, bu süre içinde de fiili olarak Rektörlük ile 
görüşme kanallarının oluşması sonucu bir görüşme gerçekleştirilmiştir. Bu ziyaretin bir 
kutlama ziyareti olmadığı, ODTÜ değerlerinin mezunlar için önemi vurgulanmış ve 
Derneğin kurumsal ilişkiye açık olduğu belirtilmiştir. Kurumlar ilişki ve mezunlara kolaylık 
açısından önceki yıllarda olduğu gibi mezun taşıt pulu başvurularının ODTÜ Mezunları 
Derneği aracılığı ile yapılması teklif edilmiştir. Rektörün genel olarak olumlu bir tavır 
içerisinde olduğu, mezunlarla iletişimi önemsediği, keyfi yasaklamaları kaldırdığını ifade 
ettiği ancak bu tür konularda gerçekçi bir değerlendirme için zamana ihtiyaç olduğu 
belirtildi. Rektörlüğün şu an için kampüsteki sorunlara ve konulara odaklı olduğu 
belirtildi. Hazirun Rektörlük ile ilgili görüşlerini ilettikten sonra ODTÜ’de dekanlık 
atamalarının işleyişi ve öğretim üyeleri tavrı üzerine de konuşuldu.  

 

 

2. ODTÜ Mezunları Konseyi 
Yönetim kurulu başkanı ve genel sekreteri Konsey ile Temmuz’da Ankara’da, 
yaklaşık 1,5 ay önce çevrimiçi ve 12 Ekim’de Bodrum’da yapılan toplantıları 
aktardılar. Konseyin bir sonraki toplantısı Nisan’da Bursa’da yüz yüze yapılacak. 
Rektör atanması ile ilgili metnin “tebrik, hayırlı olsun” gibi ifadeler içermesi 
konusunda uzlaşma sağlanamayınca, ODTÜ MD olarak kendi metnimizi 



yayınladığımız belirtildi. Konsey’in resmi olmayan bir tüzüğünün olduğu, zaman 
zaman Dernekler arasında farklı görüşler ve aksiyonlar alınsa da tartışma ve ortak 
iş yapma zemininin ve tecrübesinin olduğunun altı çizildi. Son Konsey 
toplantısında Federasyon kurulması konusunun da görüşüldüğü ancak bu 
konuda kesin ortak bir irade olmadığı bilgisi verildi.  
 
Konu hakkında alınan sözler genel olarak Konsey ilişkilerinin ve iletişimin önemli 
olduğu ve sürdürülmesi gerekliliği yönünde olmuştur. 

3. Burs Komitesi 

Burs komitesi temsilcisi yeni öğretim yılında süren çalışmaları aktardı. Öğrencilerin 
ekonomik ihtiyaçlarının çok fazla olduğu, bu yıl Derneğe 537 yeni başvuru olduğu, Kasım 
ayı boyunca Burs Komitesine destek veren gönüllüler ile birlikte başvuran tüm öğrenciler 
ile görüşme yapılacağı belirtildi.  Dernek meclisine katılan tüm üyeler çevrelerine burs 
ihtiyacını haber verip dayanışmayı büyütmeye davet edildi. En küçük miktardan en 
büyüğüne her türlü bağışa ve tabii ki düzenli burs desteklerine olan ihtiyaç vurgulandı. 
Öğrencilerin maddi ihtiyaçlarının yanında psiko-sosyal destek ihtiyacının da olduğu, bu 
eğitim döneminde Türk Psikologlar Derneği gibi ilgili STK’lar ile iş birlikleri planlandığı 
belirtildi. Meclise katılan bir üyemizin Türkiye Üniversiteli Kadınlar Derneği ile burs 
konusunda iş birliği önerisi değerlendirildi.  

4. Yeni ve eski komisyonlar için YK’ya iletilen dilekçelere ilişkin değerlendirmeler  

Doğa ve Hayvan Hakları Komisyonu kurmak üzere verilen dilekçeye istinaden Çalışma 
Grupları Yönetmeliğine uygun olarak komisyon kurmak üzere müracaat edilmesi 
gerektiği belirtildi. Meclise katılan bazı üyelerin Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komitesi 
kurulması konusundaki sorularına istinaden Yönetim Kurulu üyeleri komisyonların 
yetkilerini aşan bazı ihtiyaçlar nedeni ile Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komitesi’nin 
kurulduğu, TCE Komitesinin ODTÜ MD’nin resmi belgelerini oluşturma, bu belgeleri 
düzenleme, yönerge ve belge geliştirme gibi amaçlar ile çalışmalarını yürüttüğünü ifade 
etti. Ayrıca Derneğin her üyesinin toplumsal cinsiyet eşitliği alanında çalışmalar 
yürütmesinin, Derneği tüm komisyon ve kulüplerinde toplumsal cinsiyet eşitliğine 
yönelik faaliyetler geliştirmesinin ODTÜ MD için yararlı olacağı belirtildi. Ayrıca üyeler 
YK’ya iletilen dilekçelerin yanıtlanma süresi için standart bir işleyiş talep edildi. Toplu 
imza ile iletilen dilekçelerde, yanıtların dilekçedeki ilk imza sahibine iletildiği bilgisi 
paylaşıldı.  

5. Cumhuriyet Bayramı Etkinlikleri 

Ankara’da terör saldırısı ardından Cumhuriyet Balosu iptal edildiği konuşuldu. 29 Ekim 
için alternatif etkinlikler önerildi. Öneri sahiplerinden, konu hakkında detaylı bilgi 
paylaşmaları halinde önerilerin değerlendirilebileceği ifade edildi.   Burs Komitesinden 
üyeler 29 Ekim Salı günü 11.30’da kampüste Cumhuriyet Koşusuna katılacaklarını ve 
tüm üyeleri bu etkinliğe davet etmek istediklerini belirttiler.   



6. 60 Yıl etkinlikleri kapsamında hazırlıklar ve görüşler 

Yönetim Kurulu üyeleri tüm Dernek birimlerini 2025 yılı boyunca sürecek 60. Yıl 
faaliyetleri için çağrı yapılacağını söyledi. Bir meclis katılımcısı YK’nın Ocak ayında 
“Bileşenlerin Beklentileri” başlığı ile bir çalıştay düzenlemesini ve bu amaçla bir 
koordinasyon kurulu belirlenmesini önerdi.  

 

Kasım 2024’te yapılacak Dernek Meclisinin konusu “Kadına Yönelik Şiddetle 
Mücadelede ODTÜ MD’nin sorumlulukları ve olanakları” olarak belirlendi.  


